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REPUBLIKA HRVATSKA  

ŠIBENSKO-KNINSKA ŽUPANIJA  

OPĆINA RUŽIĆ 

OPĆINSKO VIJEĆE 

KLASA: 024-02/22-01/4 

URBROJ: 2182-8-02-22-2 

Gradac, 04. kolovoza 2022. godine 

 

     Z A P I S N I K  

   sa 7. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić 

 

Sjednica je održana 04. kolovoza 2022. godine, u Vijećnici Općine Ružić u Gradcu, s 

početkom u 20:00 sati. 

 Nazočni vijećnici: 

Ante Duran, Ana Strunje, Petar Šaran, Željko Bikić, Hrvoje Sučić, Ivica Mikelić i 

Tatjana Buzov. 

Odsutni: Josip Sučić i Damir Prnjak 

 Ostali  nazočni: 

- Načelnik Općine Ružić Dalibor Durdov, 

- Katarina Drezga, pročelnica JUO Općine Ružić 

- Zapisničar:  

Katarina Drezga. 

 

7. sjednicu Općinskog vijeća Općine Ružić otvorio je predsjednik Općinskog vijeća Ante 

Duran. 

Utvrđeno je da je na sjednici nazočno sedam (7) vijećnika te da postoji kvorum. 

Predsjednik vijeća predlaže izmjene i dopune Dnevnog reda na način: 

- dodaje se točka - Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti općinskom načelniku za 

potpisivanje Ugovora o ostvarivanju programa predškolskog odgoja s Dječjim 

vrtićem Drniš. 

 

    

DNEVNI  RED 

- Verifikacija Zapisnika sa 6. sjednice Općinskog vijeća, 

1. Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Ružić za razdoblje 01. siječnja do 

30. lipnja 2022. godine,  

2. I. izmjene i dopune Plana razvojnih programa 2022. godine, 

3. Prijedlog I. izmjena i dopuna Proračuna Općine Ružić za 2022. godinu, 

4. Prijedlog I. izmjena Programa građenja objekata komunalne infrastrukture u Općini 

Ružić za 2022. godinu, 

5. Prijedlog I. izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Ružić za 2022. godinu, 

6. Prijedlog Odluke o sprječavanja odbacivanja otpada na području Općine Ružić, 

7. Zahtjevi, 

8. Razno. 
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Predsjednik Općinskog vijeća daje Dnevni red sa izmjenama i dopunama na glasovanje. 

Dnevni red je usvojen jednoglasno. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu na Zapisnik sa 6. sjednice Općinskog vijeća 

Općine Ružić. 

Zapisnik sa 6. sjednice Općinskog vijeća Općine Ružić je verificiran jednoglasno. 

 

Točka 1. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Ružić za razdoblje 01. siječnja do 

30. lipnja 2022. godine 

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine 

Ružić za razdoblje 01. siječnja do 30. lipnja 2022. godine. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 1. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik vijeća daje točku 1. dnevnog reda na glasovanje. 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju proračuna Općine Ružić za razdoblje 01. siječnja do 30. 

lipnja 2022. godine usvojen je jednoglasno. 

 

Točka 2. 

I. izmjene i dopune Plana razvojnih programa 2022. godine  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 2. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik vijeća daje 2. točku dnevnog reda na glasovanje. 

I. izmjene i dopune Plana razvojnih programa 2022. godine usvojene su jednoglasno. 

 

Točka 3. 

I. izmjene i dopune Proračuna Općine Ružić za 2022. godinu 

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda. 

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 3. točku dnevnog reda. 

Vijećnik Ivica Mikelić pita što se točno očekuje od DVD-a Ružić u smislu dostave 

financijskih izvještaja koje je načelnik spomenuo u obrazloženju podizanja proračunske 

stavke za DVD Ružić. Također naglašava da su zadnjih godina značajno rasle plaće sezonskih 

vatrogasaca, cijena energenata i drugi rashodi, dok je doznaka od Općine cijelo to vrijeme nije 

nimalo podignuta pa su zbog toga u zaostatku s održavanjem vozila i plaćanjem kupljene 

opreme. 

Načelnik odgovara kako od DVD-a očekuje detaljno financijsko izvješće o utrošku svih 

sredstava kao i odgovorno postupanje s potrošnjom vode, kako one za intervencije, tako i one 

koja se prodaje građanima. Zahtijeva da se vodi striktna evidencija potrošnje i prodaje vode 

kako ne bi došlo do gubitaka koji su ove godine doveli do toga da komunalno poduzeće Rad 

Drniš ovrši Društvo. Dodaje da je DVD-u stavka podignuta za 35.000 kuna ovim rebalansom. 

To je rast od skoro 40% što smatra činom dobre volje i spremnosti na suradnju jer se skoro 

sve druge proračunske stavke smanjuju zbog proračunske ravnoteže. 

Također planira isto nastaviti i u slijedećoj proračunskoj godini, kako bi se otklonili 

nagomilani tehnički kvarovi na vozilima i obavila neophodna reparatura i održavanje istih te 

podmirila zaostala dugovanja za ranije kupljenu opremu. 

Nije bilo daljnje rasprave.  

Predsjednik vijeća daje 3. točku dnevnog reda na glasovanje. 

I. izmjene i dopune Proračuna Općine Ružić za 2022. godinu usvojene su jednoglasno. 

 

Točka 4. 

I. izmjene Programa građenja objekata komunalne infrastrukture u Općini Ružić za 

2022. godinu  
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Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 4. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik vijeća daje 4. točku dnevnog reda na glasovanje. 

I. izmjene Programa građenja objekata komunalne infrastrukture u Općini Ružić za 2022. 

godinu usvojene su jednoglasno. 

 

Točka 5. 

I. izmjene Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić 

za 2022. godinu  

Načelnik Dalibor Durdov ukratko obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 5. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik vijeća daje 5. točku dnevnog reda na glasovanje. 

I. izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Ružić za 2022. 

godinu usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 6.  

Odluka o sprječavanja odbacivanja otpada na području Općine Ružić  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 6. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik vijeća daje 6. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o sprječavanja odbacivanja otpada na području Općine Ružić usvojena je jednoglasno. 

 

Točka 7.  

Odluka o davanju suglasnosti općinskom načelniku za potpisivanje Ugovora o 

ostvarivanju programa predškolskog odgoja s Dječjim vrtićem Drniš.  

Načelnik Dalibor Durdov obrazlaže ovu točku dnevnog reda.  

Predsjednik vijeća otvara raspravu na 7. točku dnevnog reda. Nije bilo rasprave. 

Predsjednik vijeća daje 7. točku dnevnog reda na glasovanje. 

Odluka o davanju suglasnosti općinskom načelniku za potpisivanje Ugovora o ostvarivanju 

programa predškolskog odgoja s Dječjim vrtićem Drniš usvojena je jednoglasno. 

 

 

Razno 

Vijećnik Ivica Mikelić kao zapovjednik DVD-a moli da se uredi put od Donjeg Sela u 

Mirlović Polju do Baljaka. Riječ je o vrlo važno protupožarnom putu na kojem se zbog 

minski sumnjivog terena zaustavljaju požari. Na tom putu redovito dolazi do oštećenja 

vatrogasnih vozila. Stoga moli da se put koliko je moguće uredi, a pripadnici DVD-a su 

spremni posjeći draču i raslinje uz put.  

Načelnik odgovara da je dio puta u dužini od cca 800 metara do mjesta pogibije hrvatskog 

branitelja Joška Vulića Hogara, upravo uređen na zahtjev udruga 6. domobranske pukovnije i 

158. brigade HV-a. Ostatak puta treba obići s potencijalnim izvođačem i vidjeti o kolikom 

zahvati se radi. 

 

Nije bilo daljnje rasprave. 

 

Predsjednik vijeća zaključuje rad sjednice. 

 

Sjednica je završena u 20:32 sati. 
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Sjednica je tonski snimana, tonski zapis čuva pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela, 

a vijećnici ga na zahtjev mogu preslušati. 

 

    Zapisničar       PREDSJEDNIK 

Katarina Drezga          Ante Duran 
  

 

  


